
Al maig arribarem a la meitat del mandat del govern d’Eina (ERC)+PSC+Ara, 
i si d’alguna cosa ens podem felicitar, és que ja queda menys. Dos anys 
perduts. Es viu de rendes del que durant 8 anys va fer Alternativa Altafulla i 
els Governs Alonso. Ni el fum, ni la propaganda dels mitjans afins, tapen la 
decadència en què ha entrat Altafulla. Alguns posaran l’excusa de la pandèmia 
i ells diran que la responsabilitat és dels anteriors i d’Espanya. Sinó, com ho 
justifiquen? Cap projecte, un poble descuidat, un ajuntament tancat on els 
responsables polítics passen poc i sovint a la tarda a hores quan no estan 
els i les treballadores. El teletreball és una bona alternativa per qui té ganes 
de treballar, en canvi, per qui no està acostumat a la rutina d’una feina és 
un món paral·lel on treballar és la darrera tasca d’una llarga llista al final del 
Twitter. Un alcalde que no sap quins restaurants fan menjar per endur, un 
govern que en lloc de donar exemple (suspenent actes intranscendents) juga 
a l’ocultisme i a posar en risc la salut de la ciutadania, animant a participar en 
concentracions innecessàries o que es poden posposar. A vegades fa pensar: 
aquesta gent és terraplanista? 
El que s’ha demostrat és que per dirigir un poble amb la potencialitat d’Altafulla, 
no serveixen. Hem tornat al passat, un poble sense ambició, tancat en si 
mateix, sense aspirar a res més que a fer festes endèmiques, on ballen al 
seu ritme o millor que es quedin a casa. Des del principi sabíem que seria 
un govern clientelar, per, amb el temps i les escasses possibilitats de donar 
peixet als amics a causa de la Covid s’han dedicat simplement a vegetar. 
El repàs de la inacció és llarg. Només cal passejar i comprovar que no van 

ser els impulsors d’allò més emblemàtic del poble. Un resultat vergonyós per 
l’actual govern, què han fet? Un pipí-can, ajudar a la Tecla a millorar un espai 
que li correspon arreglar a la Generalitat (pobrets, són dels meus) i posar 
la placa d’un gimnàs de La Portalada, el projecte del qual havien votat en 
contra. Tenim sort que Alternativa Altafulla i el PDeCAT es van posar les piles, 
si no encara estaríem discutint si posar entarimat o no. La Violeta queda com 
un mausoleu a l’espera que la gent s’oblidi de qui ho va fer i qui (altra vegada) 
va votar en contra. Posar plaques no tapa la realitat. Els contenidors (als 
quals de nou van ser contraris), resulta que són una bona acció de govern. 
Nosaltres els emplacem a fer al que portaven en el seu programa: avançar 
en la recollida porta a porta que amb el contracte del govern d’Alternativa i el 
PDeCAT estava prevista. Van prometre que no es farien aportacions de sorra 
a la platja: per sort, han rectificat. El que no és admissible, és deixar durant el 
Nadal que la sorra omplí tot el passeig i no ser capaços d’enviar la brigada a 
recollir-la perquè la gent pugui passejar amb normalitat. 
Per rematar-ho tenim el deshonor de ser dels únics pobles d’Espanya que 
no ha aprofitat la pandèmia per obrir carrers de vianants. No era el moment 
oportú de peatonalitzar el carrer de Baix (Martí d’Ardenya)? O és que si es 
fa, el govern es trenca? El clientelisme i la ineptitud acabaran per esclatar i 
tothom veurà que quasi tot el que van prometre, era fictici, una quimera per 
repartir-se els vots. L’objectiu últim sembla que era retornar la direcció de 
l’ajuntament als nets i netes dels alcaldes de tota la vida, amb el braç sempre 
disposat per acusar traïdors i forans. 

correu@alt.cat  nº184 gener 2021

Un Govern irresponsable i inepte al timó
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Altafulla abierta

A MANCA DE TRANSPARÈNCIA, RES MILLOR 
QUE UNA DENÚNCIA
Alternativa ha rebut la segona denúncia de 
l’actual govern municipal i com la primera (per 
haver criticat la inacció d’una regidora davant els 
excessos de soroll) té un recorregut molt curt. 
En lloc de donar exemple com a principal càrrec 
públic d’Altafulla i donar la cara davant un contagi 
puntual, es creu ser una víctima i acusa l’oposició 
de tots els mals, fins i tot emparant-se a l’Agència 
de Protecció de Dades. 

Davant els actes organitzats per l’Ajuntament 
d’Altafulla pels dies de Nadal i, tenint en 
compte la situació epidemiològica que 
travessa el país, des d’Alternativa Altafulla 
tornem a demanar responsabilitat a les 
institucions, als governs i a la ciutadania. 
Els col·lectius professionals sanitaris 
demanen que restringim els moviments i la 
interacció social per evitar riscos. 
Fem cas de qui té cura  
de la nostra salut.

Ara fa 1 any, s’inaugurava el gimnàs de l’Escola La Portalada. Un projecte 
que es va poder materialitzar gràcies a les negociacions d’Alternativa amb el Departament 
d’Ensenyament. El projecte, amb un pressupost inicial de 584.058,95 € + IVA, provinent de 
fons municipals, es va aprovar definitivament en el Ple municipal del 30/07/2018 amb els vots a 
favor d’AA i PDeCAT i en contra dels regidors d’EINA i Ciutadans. És curiós (per no dir una altra 
cosa) que la inauguració se la va apropiar qui va votar en contra posant fins i tot el seu nom 
en la placa commemorativa, també curiós que qui va estar en contra l’utilitzi ara per organitzar 
projeccions i espectacles en plena pandèmia.  

INCOMPLIMENTS, VICTIMISME, CLIENTELISME I 
INCOMPETÈNCIES (capítol 1)
+ Voler convertir la Violeta en sala polivalent (quan ja hi ha molts espais però 
cap auditori) i mantenir tancat l’emblemàtic casal 14 mesos després de finalitzar 
les obres. A més, tornen a endeutar un consistori que tenia deute zero. 
+ Moltes promeses al veïnat de Brises del Mar, però ni rotonda oberta ni 
altres vies, mentre la gent es lamenta d’haver de netejar els accessos.
+ Prometen un pla d’habitatge, però del qual fins ara només fan una enquesta 
i es carreguen els ajuts a l’IBI dels habitatges protegits.
+ Els líders de la «participació», multipliquen la partida, però voten en 
contra de fer una consulta sobre la platja. 
+ Quan cal recuperar espais per a vianants, tampoc volen tornar a consultar el 
veïnat sobre la peatonalització del carrer de Baix ni plantejar el mateix al carrer 
de Dalt.  
+ Denunciaven al Síndic si el govern Alonso no responia amb celeritat les 
seves preguntes i ara encara estem esperant informes, autorització i cost 
d’un espectacle en plena pandèmia fet pel fill d’una regidora del govern. 
+ Ja han passat més de 500 dies i tot segueix igual amb els okupes, la bassa 
de laminació, el futur passeig Lluís Companys o el projecte del Centre de Dia

Inaugurat el monòlit de Josep Sala, 
artista que va plasmar a moltes de les seves 
obres paisatges d’Altafulla i el seu voltant.  
Un projecte que va iniciar i batallar la nostra 
regidora Montse Castellarnau i que ara s’ha 
completat. Orgull d’Altafulla i d’AA, que la 
nostra feina feta continuï donant fruits.

ALTERNATIVA PORTA AL SÍNDIC LA DISCRIMINACIÓ DE L’AJUNTAMENT D’ALTAFULLA PELS NO 
EMPADRONATS QUE HAN DE PAGAR EL DOBLE PER ENTRAR A LA PISCINA I AL GIMNÀS

Ya hemos superado el 2020, un año que vivimos 
peligrosamente, algunas personas con los ojos ce-
rrados como si fuera un juego, otras preocupadas 
cuidando la salud de las más débiles. Muchas de 
las cosas importantes que nos deja el año se han 
tapado por la pandemia, unas negativas, pero otras 
positivas, como ver que se podía vivir una crisis sin 
despidos y demostrar que la inversión en los servi-
cios públicos y esenciales es la tabla de salvación 
como sociedad. Lo demuestra una noticia que pasó 
desapercibida al inicio del estado de alarma, cuan-
do el Tribunal Superior de Justicia de la Unión Euro-
pea dictaminaba que el encadenamiento de contra-
tos temporales en la administración pública se han 
de convertir en indefinidos no fijos.
Para ver una noticia similar hemos de remontarnos 
a la primavera del 2014 cuando, de forma valiente, 
el alcalde Félix Alonso propuso adoptar esta medida 
al Ayuntamiento de Altafulla. Ya se había consegui-
do regularizar toda la plantilla de las guarderías y de 
la Escuela de Música y continuamos para que todas 
y todos los trabajadores estructurales que agotaban 

el tiempo del contrato temporal pasaran a ser indefi-
nidos, una parte importante de la plantilla actual. No 
fue fácil, la crisis y la Ley Montoro del PP hacía que 
la mayoría de ayuntamientos despidieran personal.
Paseando por Altafulla podemos comprobar cómo 
se abrió el pueblo, pasando a ser un ejemplo en 
todas partes. Alternativa no quiere caer en la me-
lancolía de lo que se consiguió, no queremos que 
se vuelva a la decadencia, sino que Altafulla vuelva 
a ser líder. 
Queremos una Administración de calidad, con to-
dos los derechos, pero también obligaciones. El te-
letrabajo es un adelanto, pero la atención al público 
no puede ser una coraza que evite el contacto pre-
sencial y conculque los derechos de la gente que 
sufre la brecha digital. Si los estancos en tiempos 
de pandemia son servicios esenciales, la atención 
al público también. De nuevo es el momento de 
actuar con determinación como cuando goberná-
bamos. Altafulla ha de dar este paso que todas las 
administraciones deberían imitar. Feliz año nuevo 
justo, solidario, transparente y feminista.


